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$edin(e ale consiliului
judefean:

$edin{e ale comisi i lor de
specialitate

IntAlniri cu
cetl(enii

Audiente

Am participat la toate sedintele de Consiliu Judetean ,respectiv 12 ordinare si 2
etraordinare care s-au desfasurat in anul 20 I 0 plus la toate sedintele AGA de la
S.C. D.P.L. S.A Alba si S.C. P.I.C. S.A. Cugir care s-au tinut la urmatoarele
date:
ordinare28.0l;25.02l.25.03;29.04;27.05;24.06;22.07;26.08;23.09;28.10;25.11:'l
6.12.2010;

extraordinare: I 2.0 I ; 0 8.04; 3 1.08; 29.12.20 | 0

Am participat la toate sedintele de comisie de specialitate care s-au desfasurat
in fiecare luna, la datele cand acestea au fost convocate. In fiecare luna se
desfasoara doua sedinte ale comisiei de specialitate nr. 5 a CJ Alba, sedinte in
care se aproba prin vot procesul verbal al sedintelor anterioare, se ia act de
proiectul ordinii de zi a sedintelor ordinare ce se vor desfasura in luna
respectiva, se propun amendamente pentru proiecte de hotarare .Data in care
sau tinut sunt I l-27.01;23-24.02;22-24.03;7-26.04;24-26.05;21-23.06;20-
21.07 ;23-25.08;20-22.09;25-27 .10;23-24.11 ; 1 3-28.20 I 0.

Am participat la intalniri cu cetatenii ori de cate ori am avut de comunicat
realizari importante ale CJ Alba sau de cate ori mi-a fost solicitata prezenta in
anumit loc. Am fost in localitatile limitrofe unde am intalnit cetatenii si
impreuna cu primarul de acolo am preluat o serie de doleante pe care le-am
comunicat la CJ Alba

La sediul local al PD-L Sebes, in fiecare prima zi de LUNI din luna se asigura
timp si spatiu pentru desfasurarea de audiente sustinute de catre consilierul
judetean al PD-L si consilierii locali ai PD-L. S-au preluat o serie de probleme
si de nemultumiri ale cetatenilor care au fost apoi indreptate spre rezolvare la
institutiile de care depindea acest lucru.



Sesiuni de instruire

Activitatea in teritoriu

Nu a fost cazul in cursul anului 2010

Am avut mai multe runde de discutii cu primarul si viceprimarul orasului Sebes in
mod special pentru rezolvarea unei sifuatii acute a orasului si anume -*oseaua de
centura a localitati-cautand soluti tehnice si de finantare pentru accesarea fondurilor
pentru cofinantarede catre CJ Alba si CL Sebes.Un alt proiect de discuti a fost
acela de a valorifica la maxim potentialul economic,social, cultural si furistic a
zonei si in mod special al Vaii Sebesului,Luncile Prigoanei,Poarta Raiului,etc prin

modemizarea infastructuri drumului judetean 67C si a utilitatilor in zonele
amintito.Am participat inpreuna cu conducerea Consiliului Judetean ALBA la
manifestari economice si culturale injudet cum ar fi Festivalul National ,IUCIAN
BlAGA",,Festivalul portului popular de la Sugag si altele ocazie cu caro am avut
ocazia sa interferam cu problemele cetatenilor si a gasi soluti la problemele lor si a
tine cont de sugestiile lor pentru bunl mers a locuitorilor judetului ALBA.



de administrafie, ATOP,
c o m i s i i  d e  l i c i t a t i e ,
comis i i  spec ia le  a le
consi l iu lui  etc.

Initiative

Amendamente la
proiectele de hotir0re de Nu a fost cazul.
consiliu

Misiuni oficiale
striinltate

ln Nu a fost cazul

Alte aspecte relevante

Petresti,24.03.20l I

Nu este cazul.

In cursul anului 2010, ca si consilierjudetean nu am avut nici o initiativa
personala, privind vreun proiect de hotarare


